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Protokół z XXXVI posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 06.06.2022 r. 

 
Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.55 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV Posiedzenia Rady w dniu 09.05.2022 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 
korespondencji. 
5. Zapewnienie bezpieczeństwa i utrzymania porządku na terenie dzielnicy: 
6. Propozycje Rady Dzielnicy do projektu budżetu miasta Lublin na rok 2023.  
7. Stan realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy i budżetu obywatelskiego. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 7 członków Rady 

Dzielnicy a jedna osoba (K. Kocot) uczestniczy zdalnie i jest w trakcie 

przemieszczania się na posiedzenie. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1).  

W posiedzeniu jako goście uczestniczyli też: radna Rady Miasta Lublin pani J. Mach    

i dzielnicowi Komendy Miejskiej Policji w Lublinie K. Wojdat i M. Rataj. Udział                    

w posiedzeniu zadeklarowały też dwie osoby, które chciały przedstawić obywatelski 

projekt uchwały Rady Miasta Lublin (Lista gości – zał. nr 2). 

Ad 2. 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie do          

8 członków Rady, czy są propozycje zmian. Uwag nie było.  

Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr z XXXV w dniu 09.05.2022 r. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca odłożyła decyzję o głosowaniu do przybycia K. Kocot (patrz  p .5) 

Ad. 4. 

Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 przekazano Opinię RD Sławin z dnia 9.05.2022 r. dotyczącą projektów IX edycji 

Budżetu Obywatelskiego z terenu dzielnicy Sławin; 

 zaktualizowano informację o dyżurach na stronie dzielnicy; 

 podziękowania za przyjęcie Uchwały o zamianie gruntów pomiędzy miastem        

a spółką Interbud Lublin S.A , w wyniku której miasto i mieszkańcy osiedla 
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Botanik pozyskają tereny publiczne w tzw. pierwszej dolinie składane są 

indywidualnie radnym, na razie zrezygnowano z pisma; 

 otrzymano informację z UM  o ponownym wyłożeniu do publicznego wglądu 

projektu mpzp m. Lublin cz. IE – przedłużenie al. Solidarności położonym            

w rejonach ulic: Kmieca, Główna, Deszczowa, Mgielna, Wądolna i Jaśminowa     

– dyskusja publiczna 28.06.2022, uwagi do 14.07.2022; 

 otrzymano informację o możliwości składania uwag przez instytucje do 

przygotowywanego projektu  mpzp w rejonie ul. Relaksowej - termin do 

30.06.2022; 

 monitorowano stan realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy i budżetu 

obywatelskiego – informacja w p. 7 posiedzenia; 

 ukazała się w prasie informacja o ponowieniu przetargu na budowę brakującego 

odcinka ścieki rowerowej wzdłuż al. Solidarności pomiędzy rondem Pileckiego         

a ul. Mineralną; 

 aktualizowano strony internetowe dzielnicy, część informacji będzie jeszcze 

zamieszczona; 

 otrzymano zaproszenie na festyn osiedlowy na Szerokim (sobota 11.06.2022 

obok Lewiatana przy ul. Sławin); 

 otrzymano gazetkę Fundacji Jawny Lublin. 
 

W trakcie tego punktu zgłoszono też uwagi dotyczące tzw. dróg wewnętrznych           

i miejsc parkingowych (m. in. K. Wojdat, J. Mach), które były kontynuowane i 

zapisane w kolejnym punkcie posiedzenia Rady. 
 

Ad.5 

 Ponownie dyskutowano o stanie technicznym ul. Sławinkowskiej (odcinek od ul.  

J. Lisa do ul. Zbożowej) - wymaga remontu, na ulicy są postawione pachołki, brak 

jest odwodnienia, asfalt jest kruszony. W dyskusji brali udział członkowie RD 

Sławin oraz goście. 

 Przeanalizowano  problem picia alkoholu w miejscach publicznych: obok zatoki 

nawrotowej MPK przy ul. Zbożowej (problem jest mniejszy niż w ubiegłych latach) 

a także na placu zabaw przy ul. Świerkowej. 

 Przejścia podziemne pod ul. Poligonową – obecni policjanci potwierdzili, że 

miejsce jest regularnie patrolowane i zdarza się często, że młodzież spotyka się 

tu aby pić alkohol a także przyjmować  używki (narkotyki). 

 Problemy z brakiem miejsc parkingowych – często handlujący samochodami 

zajmują miejsca parkingowe, które należą do mieszkańców osiedla,                    

np. ul. Kaskadowa (M. Pietrzela).  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr z XXXV. Protokół został przyjęty jednogłośnie (8 głosów za 

przyjęciem). 
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Ad. 6. 

Wprowadzono korekty do propozycji Rady zgodnie z propozycjami na poprzednim 

posiedzeniu. Treść przedstawił przewodniczący Zarządu Dzielnicy R. Osiak.  

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela zapytała czy są propozycje zmian                                  

w przygotowanym przez Zarząd projekcie Propozycji Rady Dzielnicy Sławin                   

do projektu budżetu miasta na rok 2023 – nowe propozycje lub korekty zapisów. 

Zostały zgłoszone propozycje zmian, które wprowadzono do projektu załącznika.    

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela przedstawiła projekt Uchwały Nr 24/XXXVI/2021 

Rady Dzielnicy Sławin z dnia 6 czerwca 2022 r. w sprawie zatwierdzenia propozycji 

budżetowych na rok 2023 z terenu Dzielnicy Sławin (zał. nr 3) i podała ją pod 

głosowanie. Uchwała Nr 24/XXXVI/2022 została przyjęta jednogłośnie (8 osób za). 

Ad. 7 

Przedstawił przewodniczący Zarządu Dzielnicy R. Osiak. 

Na ul. Sempołowskiej aktualnie są usuwane usterki przez wykonawcę remontu 

części ulicy (budżet obywatelski, prace były zakończone w grudniu 2021).  

ZDiM deklaruje, że przetarg na realizację naprawy i regulację pozostałego chodnika 

na tej ulicy (zadanie z rezerwy celowej dzielnicy) zostanie ogłoszony w tym miesiącu. 

Budowa oświetlenia przejścia przez dolinę obok boiska przy ul. Altanowej oraz 

budowa oświetlenia przejścia dla pieszych przez ul. Sławinkowską w pobliżu ul. 

Kasztelańskiej są w realizacji. Aktualnie zakończyło się projektowanie i są 

prowadzone uzgodnienia w celu uzyskania pozwoleń na ich budowę. 

Ad. 8. 

Podczas posiedzenia goście – członkowie RD Czechów Północny – przedstawili 

projekt Uchwały Rady Miasta Lublin w sprawie zmiany Statutu Miasta Lublin                      

a dotyczący nadania nowych kompetencji Rad Dzielnic w Lublinie. Odbyła się 

dyskusja, w której uczestniczyli członkowie Rady oraz goście.  

 

Ad. 9. Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku 

posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 21.16. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska    (-) 

Załączniki: 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na XXXVI posiedzeniu w dniu 09.05.2022 r. 
2).   Lista gości na XXXVI posiedzeniu RD Sławin w dniu 09.05.2022 r. 
3).   Uchwała Nr 24/XXXVI/2021 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 6 czerwca 2022 r.  
       w sprawie zatwierdzenia propozycji budżetowych na rok 2023 z terenu Dzielnicy  
       Sławin. 

 

                 Protokół zatwierdzony w dniu 05.09.22                      Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

   Małgorzata Pietrzela 


